
 
 

Beretning fra Vildtplejerådgiver 2023 
Vildttællinger i kreds 1 går stille og roligt fremad der er lige pt. 42 som her bekræftet at 
de ønsker at tælle igen i år. Det er ca. 50 % af alle tælleruter på landsplan. 

 

12/3 Opstartsmøde og udlevering af tællekort til alle ruterne i hjørring jægerråd der var 
en vis spænding om der ville blive set noget efter mørkets frembrud. 

 

2/5 mødtes vi igen hvor alle kort blev afleveret igen så de kunne sendes til kalø til 
videre bearbejdelse. Der var en lystig snak om hvor meget og hvad der er blevet set 
ALLE ønskede at fortsætte. 

 

11-13/5 Naturmøde. 3 fantastiske dage hvor snakken gik på tværs af alle naturbrugere. 
Mange besøgte vores stand og vi var rundt hos mange andre hvor vi fik en god snak om 
jagten nu og i fremtiden. 

 

8/6 Agri Nord afholdt Agri Farm Day I Klarup. hvor vi blev inviteret til at deltage med en 
lille stand, der var et stort fremmøde og standen var godt besøgt. 

 

5/9 Markvandring hos Klitgaard Agro i samarbejde med Allan fra DLF og Jacob fra 
Danmarks Jægerforbund. Vi blev kørt rundt i jagtvognen til de mange forskellige tiltag 
med forskellige frøblandinger nye som gamle hvor vi fik en snak om virkningerne af de 
forskellige arter. Da vi kom tilbage til gården, stod Regnar klar med stegte pølser og en 
tår til halsen. Michael Bundgaard var klar til at besvare alle spørgsmål som måtte være 
og der var stor spørgelyst. En god aften med fin tilslutning. 

 

27/9 Fællesaften om bestandsovervågning. Stort fremmøde, Zacharias Jacobsen fra 
Danmarks Jægerforbund var til stede for at besvare spørgsmål.  

TAK til alle som har hjulpet mig i årets løb. 
 

Vildtplejerådgiver                                                                                                                 
Kurt Thomsen 


